

Title (en)

STANDARDIZED PANELS FOR CONSTRUCTING WALLS AND FLOORS OF A BUILDING.

Title (de)

Standardpaneele zum erstellen von Mauern und Böden eines Gebäudes.

Title (fr)

PANNEAUX STANDARDS POUR LA CONSTRUCTION DE MURS ET PLANCHERS D'UN BÂTIMENT.

Publication

**EP 0568541 A1 19931110 (FR)**

Application

**EP 92900443 A 19911127**

Priority

FR 9007771 A 19900621

Abstract (en)

[origin: WO9311321A1] The features and uses of standardized members for erecting the vertical, horizontal and sloping planes of a building are described. The planes consist of identical sheet steel members which are ribbed, lined on one or both sides, shaped in the workshop, positioned and assembled on site, whereafter they are finished by injecting or casting a material over the ribs.

Abstract (fr)

La présente invention concerne les caractéristiques et la mise en œuvre d'éléments standards pour la réalisation des plans verticaux, horizontaux et inclinés d'un bâtiment. Ces plans sont réalisés à partir d'éléments identiques de tôle d'acier, nervurés, doublés sur une ou deux faces, façonnés en atelier, positionnés et liaisonnés sur le site et complétés suivant leur destination par un matériau injecté ou coulé en place sur les nervures.

IPC 1-7

**E04C 2/32**

IPC 8 full level

**E04C 2/32 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04C 2/322 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9311321A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 9311321 A1 19930610;** EP 0568541 A1 19931110; FR 2663662 A1 19911227

DOCDB simple family (application)

**FR 9100943 W 19911127;** EP 92900443 A 19911127; FR 9007771 A 19900621